
ZÁPIS 

z jednání Řídící skupiny  KPSS  

Termín:          05.06.2019. 
Místo:             Kancelář vedoucí OSV, Nymburk 
Přítomni:      Bc. Michal Brabec, Mgr. Adriena Gabrielová, Mgr. Veronika   Křičková, Veronika 
Pačesová, DiS., , Mgr. Pavel Plaček, Mgr. et Mgr. Ivan Černovský Ing. Bc. Marek  Velechovský, 
PhDr. Pavel Fojtík, Bc. Zuzana Voženílková,   
Omluveni:  Mgr. Šárka Janíková, Mgr. Markéta Literová, Bc. Lenka Pavelková 
            
Program jednání: 

1. Zahájení jednání 

2. Informace o jednáních s pracovními skupinami KPSS 

3. Aktualizace Statusu a Jednacího řádu KPSS 

4. Projednání bodu 6) Zápisu z jednání SZK ze dne 02.05.2019 

5. Různé 

 

1. Zahájení jednání 

 Koordinátor KPSS zahájil setkání přivítáním účastníků a představením programu 

jednání. Dále sdělil, že Řídící skupina v počtu devíti přítomných členů je usnášeníschopná. 

 

2. Informace o jednáních s pracovními skupina KPSS 

Bc. Brabec informoval členy ŘS KPSS o schůzkách s jednotlivými pracovními skupinami, 

které se uskutečnily v předchozích dvou týdnech. Uvedl, že s jednotlivými skupinami bylo 

projednáno plnění Střednědobého plánu sociálních a návazných služeb, bylo hovořeno o 

potřebnosti sociálních služeb ve městě. Pracovní skupiny KPSS i odbor sociálních věcí 

v současné době konstatují, že s ohledem na stárnutí obyvatelstva je potřebné pobytové 

zařízení - domov pro seniory, dále rozšíření služeb respitní péče a případně zřízení dvou 

nebo tří lůžek na zimní období pro osoby bez přístřeší.  Odbor sociálních věcí je v 

kontaktu se Středočeským krajem a o těchto potřebách je kraj informován. Jako 

potřebné se jeví především sociální bydlení, které je celorepublikovým problémem. 

V současně době je ve městě zřízeno sedm sociálních bytů, které jsou v soukromém 

vlastnictví.  Zápisy ze setkání s pracovními skupinami jsou k dispozici na webu města 

v záložce Sociálních služeb. 

 

3. Aktualizace Statusu a Jednacího řádu KPSS 

     Bc. Michal Brabec přednesl svůj návrh na úpravu Statusu pracovních skupin KPSS  a 

Jednacího řádu KPSS.  Uvedl, že komunitní plánování ve městě Nymburk probíhá na 



udržovací bázi neboť ve městě je vytvořena Minimální síť sociálních služeb a zasíťování 

sociálními službami je na dobré úrovni. Schůzky pracovních skupin a řídící skupiny nemusí být 

v takové frekvenci, jak je uvedeno ve statusu a jednacím řádu. Bc. Brabec navrhl, aby se 

pracovní skupiny scházely minimálně 2x ročně a jednání Řídící skupiny by probíhalo 

minimálně 3x ročně. K tomuto tématu proběhla diskuze: 

Mgr. Plaček navrhl, aby jedna schůzka pracovních skupin proběhla vždy v období od února 

do dubna a druhá schůzka vždy od září do listopadu. Následně by pak proběhla jednání Řídící 

skupiny, která by projednala výstupy z jednání pracovních skupin. Četnost setkání Řídící 

skupiny by byla 3x ročně, případně dle potřeby i vícekrát.  

S úpravou statusu a jednacího řádu, tak jak navrhl Mgr. Plaček souhlasili všichni přítomní 

členové ŘS.. 

Statuty a jednací řády všech pracovních skupin byly jednomyslně schváleny a budou 

zveřejněny na webu města. 

Upravený statut a jednací řád Řídící skupiny KPSS bude předložen ke schválení RM. 

Dále v rámci diskuze navrhl Mgr. Plaček pevně stanovený program pro jednání pracovních 

skupin, ze kterých bude pořízen standardizovaný záznam z jednání, a to: 

1/ aktuality ze sociálních služeb 
2/ deficity v sociální síti 
3/ plnění střednědobého plánu 
4/ požadavky na město 
 
 S návrhem na tento program pracovních skupin souhlasili všichni přítomní členové ŘS. 

 

4. Projednání bodu 6) Zápisu z jednání SZK ze dne 02.05.2019 

Členové ŘS byli seznámeni se zápisem z jednání Sociální a zdravotní komise RM, především 

s bodem 6) zápisu.  Řídící skupina KPSS se jednomyslně shodla na tom, že jí není zcela jasné, 

co je vytýkáno konkrétně orgánům komunitního plánování neboť text, jak je uveden v zápise 

není zcela srozumitelný, a není jasné, v čem spatřuje Sociální a zdravotní komise 

nedostatečné plnění úkolů.  Vzhledem k uvedenému Řídící skupina KPSS bude žádat Sociální 

a zdravotní komisi o upřesnění a jasné vymezení pochybení činnosti orgánů komunitního 

plánování. 

Závěrem bylo konstatováno, že Řídící skupina KPSS je otevřena k jakékoliv smysluplné 

spolupráci se Sociální a zdravotní komisí a se Sociální a zdravotní komisí chce 

spolupracovat.   

 



5. Různé 

Mgr. Adriena Gabrielová oznámila, že odstupuje z pozice členy Řídící skupiny KPSS vzhledem 

ke svému členství v Sociální a zdravotní komisi RM.  Ostatní přítomní členové potvrdili svůj 

zájem nadále pracovat v ŘS KPSS. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Brabec 



 


